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Møteprotokoll 
 

Helse- og velferdskomiteen 
 
 

Møtested: Storsalen, 2 etasje i Rådhuset   
Møtedato: 07.10.2009 Tid: Kl 1700 
Til stede på møtet 
Medlemmer: John Stene, Ola Johnsen Lenes, Gerda Rekstad, Chat Jane Ramfjord, 

Ragnhild Nyhagen, Michael Setsaas, Nina Wikan, Elin Marie Andreassen, , 
Trond Ole Svenkerud 

Varamedlemmer: Kari Borten Moe, Torill Skaftnesmo, Heidi Klokkervold 
Meldt forfall: Øyvind Brastein. Linn Marita Bauch Brodal, Mona Bjørn, Terje Justin 

Østhus 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommuneoverlege Helge Garåsen, rådgiver Elise Westerhus 
  
Møteleder: Komiteleder John Stene 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Knut Ole Bleke 
 
Pkt 1 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 Godkjent 
Pkt 2 Godkjenning av protokoll fra 2. september. 
 Godkjent 

Nina Wikan stilte spørsmål vedr oppfølginga av hennes eventueltspørsmål a) og b) i forrige 
møte, og kommuneoverlege Helge Garåsen utdypet svara gitt i forrige møte. Vedr spm b) 
om unge bostedsløse og Husbanken, opplyste Garåsen at det er avtalt et møte med 
Husbanken, og at de kommer tilbake til saken etter møtet. 

Pkt 3 Melding av saker til evt. 
 Ingen meldte saker: 
Pkt 4 Rådgiver Elise Westerhus orienterte om  
Pkt 5 Kontakten med brukerrådene innen helse- og velferdsområde. 
 Drøftet, se eget pkt bakerst i protokollen. 
Pkt 6 Brukermedvirkning 
 Utsatt 
Pkt 7 Direktørens orientering. 
 Utsatt 
 
Dokumenter utdelt. 

• Arbeidsplan for resten av 2009 
• Notat fra Rådmannen, datert 2/9-09 om organisering av brukerinnflytelse i Helse- og velferd, 

(også utdelt i møte 2/9-09). 
• PP-presentasjon fra Rådmannen om kontroll og styringsrutiner innen HV-området. 
• PP-presentasjon fra Rådmannen om prosedyre for brukere som utviser risikoadferd. 
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• Notat fra Rådmannen, datert 5/10-09 om orientering om hvordan kontroll- og 
styringsrutinene innenfor helse- og velferdsområdet sikres, spørsmål fra kontrollkomiteen. 

• Saksframlegg datert 6/05-09 om Rapport fra internkontroll, Helse- og velferd – 2008 
• Drøftingsnotat fra Rådmannen om brannforebyggende tiltak for hjemmeboende brukere med 

vedtak om helse- og omsorgstjenester i Trondheim kommune. 
• Sjekkliste fra TK – helse og velferd om forebyggende brannvern for brukere av 

hjemmetjenesten. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
25/09 09/20729   
 POLITISK ORGANISERING FRA 2011  
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Sak 25/09  
 
POLITISK ORGANISERING FRA 2011  
 
 
Behandling: 
&&& Fyll inn behandlingen av saken under denne linjen â 
Saken ble behandlet med 12 medlemmer tilstede. 
 
Momenter nevnt i debatten: 

• Betenkelig å bruke kostnadsbesparelse som kriterium for politisk organisering.  
• Kan styring innen formannskapskapsmodellen organiseres på en annen måte, f.eks ved utrakt 

bruk av delegering? 
• Uheldig at dagens formannskapsmodell ikke gir mulighet for raske utskiftinger av øverste 

administrative ledelse, ved behov for det. 
• Opplever dagens komitemedlemmer seg som medlem av et verksted? 
• Ombudsrollen bør vurderes med jamne mellomrom. 
• Uheldig dersom mindre parti vil falle ut ved en reduksjon av bystyrets antall. 
• Dagens størrelse av bystyre sikrer en god bredde blant representantene. 
• Økonomi må ikke være innfallsport, den eneste innfallsporten må være god og effektiv 

styring. 
• Viktig å sikre at en har politiske verksteder. Komiteene bør fortsatt fylle denne rollen, og her 

bør det være gode prosesser. 
• En reduksjon av bystyrets antall vil redusere antallet i komiteene, og dermed redusere 

mulighetene for gode prosesser og verkstedfunksjon i komiteene. 
• Et demokrati koster penger, sparing må ikke være hovedmålet med en ny modell. 
• Kommer komitemedlemmene tidlig nok inn i sakene? 
• Bør prinsippet om fullført saksbehandling trekkes inn i vurderingen, jfr ovennevnte punkt. 
• Komiteene må opprettholde minimum dagens status, det er her muligheten for å gå inn i 

sakene ligger. 
• Rådmannsinstituttets nøytralitet må opprettholdes. 
• Rådmannen bør utrede/skissere alternative løsninger i sakene. 
• Fungerer arbeidsutvalgene i komitene godt nok, med tanke på å etterspørre alternativer med 

mer i saksutredningene? 
• Komiteene må i framtida få en reell innflytelse på sakenes innhold, komiteene er i dag ikke 

verksted på prinsipielle saker. 
 
John Stene (Ap) foreslo: 
Saken settes opp i neste komitemøte, og styringsgruppa inviteres til det møtet. Momentene fra 
dagens debatt følger saken..  
 
Votering: 
Stenes forslag enstemmig vedtatt. 
&&& Fyll inn behandlingen av saken over denne linjen á 
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&&& Fyll inn vedtaket i saken under  denne linjen â 
Vedtak: 
Saken settes opp i neste komitemøte, og styringsgruppa inviteres til det møtet. Momentene fra 
dagens debatt følger saken..  
&&& Fyll inn vedtaket i saken over denne linjen á 
 
Direktørens orientering 
Utgikk. 
 
Kontakten med brukerrådene innen helse- og velferdsområdet 
John Stene refererte fra bystyrets vedtak tidligere i sommer, ang formalisering av forholdet til 
brukerrådene. Hvordan skal dette gjøres? 
 
Momenter nevn i debatten: 

• Rådmannen har kontaktmøter med brukerrådene, - komiten kan også holde slike,              
        gjerne satt i sammenheng med rådmannens møter. 

• Årsrapportene fra brukerrådene må også sendes til komiteen. 
• Spør enhetslederne;  hva må til for at brukerrådene skal bli bra. 
• Er det satt på ressurser for å bista de som ennå ikke har fått brukerrådene opp og      

        gå? 
• To valg, formalisere kontakten til komiteen som plenum, eller fordele  

        kontaktansvaret mellom komitemedlemmene som så bringer inn i komiteen. 
• For å sikre kontinuiteten bør også ansatte sitte i brukerrådene. 
• Det er gode erfaringer der brukerrådene møter/arbeider i nettverk organisert etter  

        type enhet, eks helsehus, hv-senter, botiltak osv. 
 
John Stene (Ap) foreslo: 
Brukerrådene inviteres til et møte med komiteen for å diskutere dette.  Au tilrettelegger det 
praktiske, og utformer noen alternativer som brukerrådene kan ta stilling til. 
 
Votering. 
Stenes forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak. 
Brukerrådene inviteres til et møte med komiteen for å diskutere dette.  Au tilrettelegger det 
praktiske, og utformer noen alternativer som brukerrådene kan ta stilling til. 
 
 
Brukermedvirkning 
Utsatt til senere. 
 
Møtet hevet kl 18.55 
 
 
John Stene 
Komiteleder 
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                                                   Knut Ole Bleke 
                                                   Komitesekretær 
 


